

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S20/21-008

### 升級標準

敬啟者：新學年剛開始，為鼓勵同學及早訂定學習計劃，努力向上，特將升級標準詳列如下，懇請 貴家長從旁多加勉勵。

中二至中三	中四及中五
<p><b>中文班：</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 中、英、數其中兩科必須合格 及</li> <li>- 平均分必須合格 及</li> <li>- 操行達 B- 或以上</li> </ul> <p><b>英文班：</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 英文科必須合格 及</li> <li>- 中文及數學其中一科必須合格 及</li> <li>- 平均分必須合格 及</li> <li>- 操行達 B- 或以上</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- 四科合格（核心科目+選修科目） 及</li> <li>- 平均分必須合格 及</li> <li>- 操行達 B- 或以上</li> </ul>
<p><b>備註：</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 中二至中三合格分數為 50 分，100 分滿分；中四至中五合格分數為 40 分，100 分滿分。</li> <li>2. 成績未達升級標準之學生，校方將安排補課或重考。</li> <li>3. 新高中課程規定學生在中四及中五時必須修讀中、英、數及通識四個核心科目，另加最少兩個選修科目。</li> <li>4. 學生必須依時完成各項課業並準時繳交。如 貴子弟欠交功課，將影響操行評級，並且必須即日留校完成方可離校。</li> </ol>	

盼 貴家長督促 貴子弟勤奮向學，恪守校規，以符合上述要求。如有疑問，請致電 2380 0241 與教務組聯絡。

此致  
貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2020 年 9 月 1 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S20/21-008  
To: All Parents

Date: 1 September 2020

### Promotion Criteria

In order to encourage students to strive for the best in their studies and set up their study plan at the beginning of the school year, the promotion criteria are listed for your reference as follows:

Form Two to Three	Form Four and Five
<p><b>CMI Classes</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Obtain a pass in at least two of the following subjects: <b>Chinese Language, English Language or Mathematics</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain a pass in overall <b>Average Mark</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain <b>B- or above</b> in <b>Conduct</b></li> </ul> <p><b>EMI Classes</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Obtain a pass in <b>English Language</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain a pass in <b>Chinese or Mathematics</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain a pass in overall <b>Average Mark</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain <b>B- or above</b> in <b>Conduct</b></li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Obtain a pass in <b>any four subjects (Core + Electives)</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain a pass in overall <b>Average Mark</b> <u>AND</u></li> <li>- Obtain <b>B- or above</b> in <b>Conduct</b></li> </ul>
<p><b>Remarks:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. The full mark for all subjects is <b>100</b>. The passing mark of each subject is <b>50</b> for Form Two to Three students and <b>40</b> for Form Four and Five students.</li> <li>2. Remedial class or re-examinations will be arranged for students who fail to meet the above criteria.</li> <li>3. Form Four and Five students are required to take Chinese Language, English Language, Mathematics, Liberal Studies and at least two elective subjects.</li> <li>4. Students are required to submit their assignments on time. Students' conduct grade will be affected if they fail to do so. These students are also required to finish their assignments before leaving the school.</li> </ol>	

It is hoped that parents can remind students to abide by the school rules and work hard to meet the above criteria. For any enquiries, please contact the Academic Committee at 2380 0241.

Thank you very much for your cooperation.



*Chiu Cheung Ki*

Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal